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UNIO CORAL CENTRE I ENERGIA 
Any de fundació: 1916 
Núm. associais: 306 socis 
Composicìó de la Junta: 
President: Genis Illa Calls 
Secretària: Laura Casadesús 
Sots-secretari: Lluís Quintana 
Tresorer: Maria LIavina Pou 
Contable:M. Monnpart Cortés 
Vocals: Mercè Duran Amorós 

Miguel Duran Cuquet 
Paquita Berenguel García 

Angels Guijo Sánchez 
Pere Sala Pujol 

Glòria Mora Abezuela 
Censsor de comptes: 

Maria Berenguer Arabia 
Rosa Perarnau Sauri 

Quants cors té en Tactuaiitat la 
Unió Coral C.i E.? 

En l'actualitat tenim quatre 
cors: la coral Mixta que està com-
posada per 58 cantants, la coral 
d 'homes formada per 24 cantants, 
la coral infantil formada per 26 
cantants i la coral jovenil formada 
per 12 cantants. 

La Coral Mixta i la Coral 
d'Homes son dirigides pel mestre 
Sr. Ignasi Vilajoana i les Corals 
Infantil i Jovenil són dirigides pel 
mestre Sr. Antoni Planes. De tots 
dos mestres n 'estem molt contents 

Actualment la Unió Coral 
C. i E. estem treballanten el tema 
deis mestres de cara al futur. So-
bre aquest tema, estem portant 
dues noies (cada dimarts) a Bar-
celona, na Dolors Pastor i na 
Montserrat Vinyes, a uns cursos 
de tres anys de durada que fa el 
mestre Ribó, cursos promoguts 
per la Federació de cors de Cfavé i 
patrocinats per la Generalitat. 
Aqüestes noies, com tot el pöble 
va poder comprovar, ja van dirigir 
algunes peces de la Coral Infantil 
i Juvenil durant el passat concert 
de Pasqua. 

Quines són les activitats principals 
que feu durant I any? 

Les principals activitats que 
hem fet aquest any han estât: 

- Cantada de Pasqua. 
- Cantada de Nadal. 
- Participació en unes troba-

des de Corals del Vallès Oriental i 
Occidental (16 corals en total) 
amb actuacions a La Roca, Marto-
relles, Sant Feliu de Guixols i 
Ripollet. La cloenda d'aqüestes 
trobades es va fera Granollers. En 
la cloenda van cantar-hi també la 
Coral Infantil i la Coral Juvenil. 

— Cantada de I ' l l de setem-
bre. 

— Participació en el Concurs 
de Torrevieja (Alacant). Vam ser 
l'unica coral de Catalunya que va 
participar. 

— Participació de la Coral 
Infantil en unes trobades de Co-
rals organitzades per la Generali-
tat. 

— Cantada amb motiu del II 
Congrès de la Llengua Catalana. 

— Deu o dotze sortides 
d 'estendard amb motiu de canta-
des d'altres Corals d'arreu de Ca-
talunya. 

Quina creu que és la situació del 
poblé de La Roca en quant a ac-
tivitats culturáis? 

Creiem que està molt bé. 
Un exemple ben ciar és que hi ha 
nois ai poblé que no donen l'a-
bast pér tantes activitats com 
volen i poden fer. Per altra banda 
hi ha, molt jovent de La Roca que 
no col-labora en cap activitat. 

Creu que manca a La Roca un Pa-
tronat de Cultura? 

El que més falta fa a La Roca 
en aquest aspecte creiem que és 
un local presentable per a fer-hi 
qualsevol activitat. Aquest local 
hauria de ser tant pels avis com 
per a la cultura en general. Ja sa-
bem que per fer tot això fan falta 
diners, però la Generalitat i la Di-
putació" ho recolzen econòmica-
ment. 

Com funcionen a nivell organit-
zatiu els cors Clavé? 

Actualment hi ha unes 160 
Corals federades als Cors de Cla-
vé. Aqüestes Corals es divideixen 
en unes Agrupacions Territorials. 
El Delegat Territorial deis Cors 
de Clavé al Vallès és en Miquel 
Duran, membre'de la nostra junta 

de La Roca. Com podeu veure, 
dones, pel que us hem dit, les 
nostres relacions amb la resta de 
Corals de Catalunya són excel-
lents. 

Quines són les darreres àrees d'ac-
tuació de I 'actual Junta? 

L'actual Junta està portant 
a terme varis assumptes d'ordre 
legal que no estaven fets fins ara, 
com l'obtenció del permis d'ober-
tura del local (Bar), l 'obtenció 
dé la cèdul-la fiscal corresponent, 
etc. 

Hem de dir que aquests as-
sumptes d'ordre legal són el que 
més ha preocupat fins ara a Tac-
tual junta i en el que aquesta ha 
posât més èmfasi. 

Què hi ha sobre la creació d'un 
Esbart Dansaire? 

Crec que seria molt bonic 
de formar un esbart dansaire dins 
la Coral, Es una de les idees 'que 
ens ballen pel cap. De moment 
no s' ha pogut portar a terme 
perqué hem d'anar fent les co-
ses per ordre. 

Com funcioneu econòmicament? 
Ens basem amb el pöble en 

conjunt i amb les ajudes de I 'A-
juntament. Actualment la Coral 
marxa econòmicament com mai 
havia marxat. En aquest sentit es-
tem molt agrai'ts tant a la col-la-
boració del pöble en general com 
de I'Ajuntament. 

Voldria afegir alguna cosa més? 
Només m'agradaría dir que 

abans hi havia la norma de que no 
podrien entrar a la Coral Infantil 
nens menors de 8 anys. Actual-
ment en carivi, un nen que sàpiga 
llegir pot entrar a cantar en la 
Coral Infantil. 

Una altra cosa que m'agrada-
rla afegir és que aquest any la 
Coral ha apujat les quotes dels 
seus associais. Això és degut a 
que creiem que la quota, que es 
pagava fins ara era molt baixa. 
Amb tot i això, la nova quota se-
gueix essent més baixa que les que 
fan pagar la resta de corals de Ca-
talunya. 

Per la nostra part només ens 
resta desitjar-vos que seguiu enda-
vant amb la vostra tasca. 

J.l. i J.F. 
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